

# 在您的日曆標記：9 月 8 日至 14 日為慶祝社區週

國際扶輪、國際同濟會(Kiwanis International)、國際獅子會(Lions International)及國際樂觀會 Optimist International 已連續第四年攜手合作，於 2024 年 9 月 8 日至 14 日舉辦為期一週的服務活動，慶祝並回饋我們的社區。

鼓勵扶輪社及扶青社與當地同濟會、獅子會及樂觀會合作辦理一個對社區產生長期影響的服務專案 (請使用社團查找工具查找附近的同濟會、獅子會及樂觀會)。首先，與當地社會服務組織或政府官員合作，了解 貴社區的需求以及如何規劃最有效的服務專案。

透過在社群媒體上發布#CelebrateCommunity 訊息，與您的鄰居及國際扶輪談談您的聯合服務專案。

當我們一起努力時，我們可以做得更多。讓我們利用四個組織 340 萬會員的集體力量，共同慶祝社區。

## 社團資源

- 社群媒體圖形  
<https://my.rotary.org/en/document/celebrate-community-week-social-media-graphics>
- Facebook 活動頁面
- 公共關係工具包

2024 年 7 月 22 日

台灣扶輪月刊 譯 2024-8-5

資料來源：<https://my.rotary.org/en/mark-your-calendars-celebrate-community-week-8-14-september>

# Mark your calendars: Celebrate Community Week is 8-14 September

For the fourth year, Rotary International, Kiwanis International, Lions International, and Optimist International are working together to celebrate and give back to our communities with a week-long service event, to be held 8-14 September 2024.

Rotary and Rotaract clubs are encouraged to partner with local Kiwanis, Lions, and Optimist clubs on a project that will have a long-term impact in their community. (Use the club finder tools to locate Kiwanis, Lions and Optimist clubs near you.) To get started, work with local social service organizations or government officials to learn what your community needs and how you can plan the most effective project.

Tell your neighbors — and us — about your joint service project by posting on social media with #CelebrateCommunity.

We can do more when we work together. Let's harness the collective power of our four organizations' 3.4 million members and Celebrate Community together.

## Resources for clubs

- Social media graphics  
<https://my.rotary.org/en/document/celebrate-community-week-social-media-graphics>
- Facebook event page
- Public relations toolkit

22-Jul-2024